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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

Z A P Y T A N I E  

 

w sprawie kosztów wdrożenia nowego logo Miasta Poznania. 

 
 Szanowny Panie Prezydencie. 
 
 W związku z opracowanym nowym logiem Miasta Poznania zwracamy się z pytaniem,  
czy oszacowano szczegółowe koszty dokonania zmian zarówno wewnątrz Urzędu Miasta Poznania,  
jak i w przestrzeni publicznej? Zmiana logo wymaga dokonania zmian w wielu miejscach (poprzednie logo 
znajduje się nawet na studzienkach kanalizacyjnych na Starym Rynku, na trybunie Stadionu Miejskiego, 
etc.).  
 
 Prosimy o podanie przewidywanych kosztów wprowadzenia nowego logo zarówno w przestrzeni 
urzędowej, jak poza Urzędem. 
  
 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

 (-) Przemysław Plewiński 

 (-) Adam Szabelski 

 

Łukasz Kapustka 
Przemysław Plewiński 
Adam Szabelski 
Radni Miasta Poznania 
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